



InnoTrans 2024

24 – 27 SEPTEMBER · BERLIN

International Trade Fair for Transport Technology

MOBILITY+

Mobility+

There is increasing digitization in the mobility sector and travellers are demanding more flexibility. This situation enables suppliers to offer additional mobility services that are an effective and comfortable way of supplementing traditional forms of local public transport. As the world's largest trade fair for transport technology InnoTrans serves as the showcase for the mobility industry. Major transport enterprises and linked transport networks from all over the world are represented at the leading international event.

THE PUBLIC TRANSPORT SEGMENT IS AN ESTABLISHED PART OF THE TRADE FAIR AND IT FEATURES A SECTION ENTITLED MOBILITY+ FOR SUPPLEMENTARY MOBILITY SERVICES.

Mobility is re-inventing itself – make sure you are there as well, presenting your comprehensive concepts and systems for a multiplicity of different carriers at InnoTrans, the world's leading mobility platform. The Mobility+ section will be supplemented by its own Mobility+ Corner.

Die fortschreitende digitale Entwicklung im Mobilitätsbereich sowie die Nachfrage der Reisenden nach flexibler Fortbewegung ermöglicht Anbietern von ergänzenden Mobilitätsdienstleistungen die klassischen Verkehrsdienstleistungen (ÖPNV) sinnvoll und komfortabel abzurufen. Als weltweit größte Fachmesse für Verkehrstechnik ist die InnoTrans das Branchenfenster der Mobilität. Führende Verkehrsunternehmen und Verkehrsverbände aus der ganzen Welt sind auf der Weltleitmesse vertreten.

INNERHALB DES BESTEHENDEN MESSESEGMENTS PUBLIC TRANSPORT STEHT ANBIETERN VON ERGÄNZENDEN MOBILITÄTSDIENSTLEISTUNGEN DER HERVORGEHOBENE AUSSTELLUNGSBEREICH MOBILITY+ ZUR VERFÜGUNG.

Die Mobilität erfindet sich neu – seien Sie dabei und präsentieren Sie Ihre verkehrsträgerübergreifenden Konzepte und Systeme auf der weltweit führenden Mobilitätsplattform – der InnoTrans. Der Themenbereich wird mit einer eigenen Mobility+ Corner inhaltlich ergänzt.



Exhibitors / Aussteller 2022

Arvato Financial Solutions | Axon Vibe | Better Mobility | Blue Bridge | Bonvoy | ChargeSim |
CleverShuttle | DB Regio Bus | d-fine | Door2Door | GoodMaps | ioki | ISTmobil | Merokey |
Mobimeo | MotionTag | Optibus | PPS/EDV | PricewaterhouseCoopers | Savvy Mobility |
Sono Motors | Step-Hear | TAF mobile | Via Transportation | Ximedes | Zeitmeilen

+ Stand offer

Effective and ready to use

- Fully equipped stand 3 m x 1 m in the Mobility+ display area
- Equipment and fittings
- Electricity supply, Wifi, carpet, lighting
- Company name on the stand module
- General stand cleaning
- 2 exhibitor passes
- 20 trade visitor vouchers
- AUMA fee
- Media-Package co-exhibitor
- Inclusion at InnoTrans Plus, special Mobility+ section
- Time slot on the Mobility+ Corner (subject to availability)

Flat rate charge: 2,950 EUR
plus VAT

Register now online in our exhibitor portal at:
www.innotrans.de/exhibitorportal

Larger stand spaces in the Mobility+ hall are possible from 12 sqm with your own stand construction. Simply use the regular stand registration for InnoTrans 2024.

Größere Standflächen in der Mobility+ Halle sind ab 12 m² mit eigenem Standbau möglich. Nutzen Sie hierfür einfach die reguläre Standanmeldung zur InnoTrans 2024.

+ Standangebot

Effektiv und schlüsselfertig

- Kompletstand 3 m x 1 m im Gemeinschaftsbereich Mobility+
- Möblierung
- Elektroanschluss, WLAN, Teppich, Beleuchtung
- Firmenname am Standmodul
- Allgemeine Standreinigung
- 2 Ausstellerausweise
- 20 Besuchervoucher
- AUMA-Beitrag
- Media-Package Mitaussteller
- Nennung auf InnoTrans Plus, Sonderbereich Mobility+
- Zeitfenster auf der Mobility+ Corner (nach Verfügbarkeit)

Pauschalpreis: 2.950 EUR
zzgl. USt.

Melden Sie sich jetzt online in unserem Ausstellerportal an unter:
www.innotrans.de/ausstellerportal

Focus / Schwerpunkte

Shared Mobility - Cars, bikes, scooter, Peer2Peer...

Mobility apps - Inform, book, pay and accompany...

Technology - Additional service offers, on-demand ride-systems, robotics, VTOLs...

First/Last Mile - Micro mobility, e-hailing, Ride-Pooling...

Shared Mobility - Autos, Fahrräder, E-Roller, Scooter, Peer2Peer...

Mobility Apps - Informieren, Buchen, Bezahlen, Begleiten...

Technology - Zusätzliche Serviceangebote, on-demand-Fahrssysteme, Robotics, VTOLs...

Erste/Letzte Meile - Mikromobilität, Fahrvermittlungen, Ride-Pooling...





Mobility+ Corner

The Mobility+ Corner is a hall forum for presentations and discussion panels lasting a maximum of 60 minutes, in which companies present products and industry news and offer first-hand information.

There are no limits to the content of the presentations. Each exhibitor in the Mobility+ hall can use one time slot free of charge (subject to availability).

The entire program of the past trade fair and further details can be found at InnoTrans Plus.

Die Mobility+ Corner ist ein Hallenforum für maximal 60-minütige Vorträge und Diskussionsrunden, in dem Unternehmen Produkte und Branchennews vorstellen und Informationen aus erster Hand bieten.

Der inhaltlichen Gestaltung sind dabei keine Grenzen gesetzt. Jeder Aussteller der Mobility+ Halle kann einen Zeitslot kostenfrei nutzen (nach Verfügbarkeit).

Das gesamte Programm der vergangenen Messe und weitere Details finden Sie auf InnoTrans Plus.



Mobility+







Mobility+

corner









InnoTrans 2022 Facts / Fakten

A driving force, innovation platform and international stage for the industry

-  2,771 exhibitors from 56 countries
-  132,319 trade visitors from 137 countries
-  200,000 sqm gross
-  42 halls
-  3,500 meters of track
-  142 vehicles in the Outdoor Display, incl. 14 buses in the Bus Display

Impulstreiber, Innovationsplattform und internationale Branchenbühne

-  2.771 Aussteller aus 56 Ländern
-  132.319 Fachbesucher aus 137 Ländern
-  200.000 m² Fläche (brutto)
-  42 Hallen
-  3.500 laufende Meter Gleis
-  142 Fahrzeuge im Outdoor Display, davon 14 Busse im Bus Display

InnoTrans Plus

Stay connected before, during and after the trade fair, and always have the latest information about the mobility industry, exhibitor and product details, and videos on demand. InnoTrans Plus is the digital extension of InnoTrans – anytime, anywhere.

Bestens vernetzt bleiben vor, während und nach der Messe sowie immer die neuesten Informationen rund um die Mobilitätsbranche, Aussteller- und Produktdetails sowie Videos on demand. InnoTrans Plus ist die digitale Erweiterung der InnoTrans – jederzeit und überall.



plus.innotrans.de

-  Railway Technology
-  Interiors incl. Travel Catering & Comfort Services
-  Railway Infrastructure
-  Tunnel Construction
-  Public Transport incl. Mobility+
-  Outdoor Display Gleis- und Freigelände
-  Bus Display
-  InnoTrans Campus
-  Opening Ceremony Eröffnungsveranstaltung
-  InnoTrans Convention
-  Speakers' Corner
-  Business Lounge (Marshall-Haus)
-  Press Center Pressezentrum
-  FoodCourt
-  Jelbi hub shared mobility Pickup & Drop-off for rental two-wheeled vehicles Mobilitätsflächen für Miet-Zweiräder